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Indkomne forslag 

- til afdelingsmødet i Afdeling 9 den 15. maj 2018 
 

Forslag 1 

Forslagsstiller: Jane Bundgaard, Jyttevej 85  

Jeg vil gerne foreslå, at vi får skiftet vinduerne. 

Mvh Jane Bundgaard nr 85  

 

Forslag 2 

Forslagsstiller: Susi, Jyttevej 57 

STI TIL MULTIBANEN  
Kan vi få forlænget stien der går hen til multibanen, således at stien fortsætter over til p-
pladsen ved garagerne?  
Susi  
Jyttevej 57 

 
Forslag 3 

Forslagsstiller: Susi, Jyttevej 57 

FLERE MOLOKKER  
Vil det være en mulighed at få opsat molokker ved indgangen midt på Jyttevej – altså 
mellem nr. 30/32?  
Evt. kun en molok til husholdningsaffald.  
Susi  
Jyttevej 57 

  



 

 
Side 2 

 

Forslag 4 

Forslagsstiller: Anita Jakobsen, Jyttevej 17 

Foreslag til etablering af legeområde/sandkasse i gården på Jyttevej ved de lave 

numre. 

 

Jeg syntes det er på tide der bliver lavet noget mere legevenligt til børnene i den 

ende nede mod varmesteren. Børnene fra den ende med de lave numre har længere 

over til fællesarealerne og skal derfor være noget større før de får lov til at gå der 

over, end de boliger der ligger op til fællesarealerne. Desuden bliver den lille 

legeplads bag nr 33 mere ødelagt end benyttet. Her ud over er der ikke lavet 

fornyelse i den ende her til børnene i mange år. 

Mit foreslag lyder derfor på at blomsterkasser hen mod varmemesteren bliver fjernet. 

En stor sandkasse bliver etableret nede i belægningen ligesom sandkassen oppe 

midt i gården ved nr 85. Heri kunne man så flytte lille legeplads omme bag fra nr 33 

samt vand/plaskebord fra nuværende sandkasse. Dette ville mindske omkostninger 

en del og der ville blive et rigtig fint legeområde til børnene i den ende med de lave 

numre på Jyttevej også. 

 

Skal der laves nyt legeområde/ sandkasse i den ende ved de lave numre på 

Jyttevej? 

 

Venlig hilsen  

Anita Jakobsen 

Jyttevej 17 
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Forslag 5 

Forslagsstiller: Thomas Hansen og Kasia Wrobel, Jyttevej 5 

Vi vil søge Tilladelse til at holde Hund ( menneskets bedste ven)  (evt. Kat ) 🐶🐱 
   

• Vi vil gerne søge om tilladelse, til at holde 1 stks hund her på Jyttevej. ( Selvfølglig 
så det ikke genere naboer, der følger et med ansvar.  

• Ingen luftning Af hund på fælles arealer, / holdes i snor. Evt. Str. Og 
racer/hundloven)  

• Dette fungere i nogle beboerforeninger.     
Er der evt. Flere som er med på ideen ?  

  
• forslag fra Thomas Hansen og Kasia Wrobel Jyttevej 5   

  

 

Forslag 6 

Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen 

Ny husorden 

I november 2017 og februar 2018 afholdte Repræsentantskabet temamøder 

omhandlende standardhusorden. Afdelingsbestyrelsen har herefter arbejdet på en ny 

husorden. Afdelingsbestyrelsen forslår at den sammen med en ny informationsfolder 

erstatter den nuværende husorden. 

Vedlagt er forslag til ny husorden og informationsfolder. 


